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Waar zijn we  
mee bezig?

2

Crisis noodopvang

GEACHTE 
BEWONERS,  

Onze buurt

Parkeren

Wijkagenten  
Venlo-Zuid

tien jaar geleden is het huidige Bewonersnet-
werk Venlo-Zuid (BNVZ) opgericht, dit na het ter 

ziele gaan van het voormalig Wijkoverleg Venlo-
Zuid. De doelstelling van beiden was, in grote lij-
nen, het verbeteren van de leefbaarheid in Ven-
lo-Zuid. Maar de werkwijze is anders. Daar waar 
het ‘oude’ Wijkoverleg zaken op voordracht van 
bewoners aanpakte en oploste, doet het Bewo-
nersnetwerk dit aan de hand van werkgroepen 
die door bewoners zelf aangestuurd worden. Zo 
ontstaat een netwerk waarin bewoners zelf in ac-
tie komen en mekaar kunnen steunen met tips en 
adviezen. Het bestuur van het BNVZ zorgt voor de 
bemiddeling tussen inwoners en instanties zoals 
een gemeente of een woningstichting.
Tien jaar bewonersparticipatie, wat heeft dat nu 
opgeleverd? Wat we bereiken en waar we mee 
bezig zijn leest u in de Wijkkrant of op facebook. 
Heeft de nieuwe aanpak altijd wat opgeleverd? 
Nee, zeker niet. Als we alleen maar denken aan 
de steeds weer terugkerende overleggen over 
parkeren. Die Werkgroep Parkeren is in 2015 op-
gericht omdat er steeds meer klachten binnen-
kwamen. Nu, zeven jaar later, zijn die nog steeds 
niet overal opgelost. Er zijn zeker ook successen. 
Eén voorbeeld is het Repaircafé Venlo-Zuid, een 
initiatief dat op een van de eerste vergaderingen 
van het netwerk is gelanceerd. Of de werkgroep 
Venlo-Zuid-Schoon, die al ontstond tijdens het 
eerste overleg. Denk ook aan de herinrichting van 
de openbare ruimte op het voormalig terrein van 
BS De Springplank/BS De Zuidstroom. Daarover 
schrijft de Wijkkrant deze keer ook weer iets. En 
toch dat parkeren. Op veel plekken in de wijk is de 
situatie toch wel verbeterd, mede op aandragen 
van de Werkgroep Parkeren. Maar op andere plei-
nen en in andere straten is het slechter geworden. 
Dus daar is nog werk te doen!

Wilt u meedenken en meepraten? 
Bezoek onze volgende vergadering op 
woensdag 8 maart 2023!
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 WAAR ZIJN WE MEE BEZIG?

In deze rubriek proberen we duidelijk te ma-
ken wat er, sinds het uitkomen van onze laat-
ste Wijkkrant in juli 2022, in vergaderingen is 
besproken en in andere acties tussendoor is 
aangepakt.

Onze plenaire vergaderingen van september en 
december werden redelijk goed bezocht met 35 
mensen in september en 28 personen in decem-
ber. Door veranderingen in de Zuidpilaar en de 
korte termijn om zaken aan te passen, hebben we 
in december in Ut Tref vergaderd. We kijken nog 
welke vergaderlocatie in de toekomst voor het Be-
wonersnetwerk het beste is. 

Het bestuur van het BNVZ is onlangs versterkt met 
Ed Bastiaans. Hij trekt de werkgroep Venlo-Zuid-
Schoon en was eerder voorzitter van het netwerk. 
Het bestuur telt nu 4 personen en het doel is om 
uiteindelijk met 5 mensen het Bewonersnetwerk 
aan te sturen. 

In de vergadering van september is uitgebreid stil-
gestaan bij problemen die inwoners van het gebied 
Roermondsestraat/Tegelseweg hebben. Daar 
is een aparte werkgroep actief die probeert om de 
leefbaarheid in dat stadsdeel te verbeteren. In de 
wijkkrant van juli 2022 staat een opsomming van 
zaken die aandacht verdienen. De werkgroep zoekt 
rechtstreeks contact met instanties die de zaken 
kan aanpakken. Vertegenwoordigers van de ge-
meente Venlo zijn op werkbezoek geweest in beide 
straten en aan de schoonmaakactie van Venlo-
Zuid-Schoon in oktober 2022 is volop deelgeno-
men. Ook is er contact gezocht met werkgroepen 
van andere stadsdelen die op vergelijkbare wijze 
problemen hebben aangepakt. 

In de decembervergadering stond ook de organi-
satie van de wijkbewoners in het geval van even-
tuele toekomstige Maas-overstromingen op de 
agenda. Het BNVZ is door een gemeenteambte-
naar benaderd om hierover mee te denken. Het be-
stuur heeft enkele in onze wijk wonende mensen 
met kennis van zaken verzocht om samen met het 
bestuur mee te denken in een ad hoc werkgroepje 
en een eerste gesprek aan te gaan. 

In de decembervergadering werd verder uitleg ge-
geven door de gemeente zoals in artikel verderop 
in deze Wijkkrant beschreven is. Plan is om deze 
ad hoc werkgroep om te vormen tot een echte 

werkgroep waarin buurtbewoners met grote inte-
resse in dijkversterking, dijkwacht en hoogwater-
problematiek samen komen en oog en oor zijn voor 
onze wijk en voor de gemeente. Mochten er nog 
twee of drie mensen mee willen denken dan kunt 
u zich melden via bewonersnetwerkvenlozuid@
hotmail.com 

In de decembervergadering is uitleg gegeven over 
de opvang van vluchtelingen in het voormalige 
schoolgebouw in de Emmastraat. In een apart arti-
kel in deze wijkkrant komen we daar op terug.

Hagerhof-Oost Gas(t)vrij
Zoals bekend wordt bekeken of een deel van onze 
wijk van ‘het gas af’ kan via nieuwe warmtesyste-
men. Voor dit deel van de wijk, Hagerhof-Oost, is 
een meedenkteam van bewoners samengesteld 
en dat team heeft meerdere bijeenkomsten gehad. 
Tijdens die bijeenkomsten zijn enkele activiteiten 
voorbereid en georganiseerd. Daarnaast heeft het 
meedenkteam nagedacht over wat ze belangrijk 
vinden voor het bedrijf dat het nieuwe warmtenet 
gaat aanleggen. Ze hebben 4 woorden geselec-
teerd waaraan het bedrijf moet voldoen. En die 
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woorden zijn: betrouwbaarheid, duurzaamheid, 
communicatie en transparantie. Deze woorden 
zijn voorgelegd aan buurtbewoners die niet in het 
meedenkteam zitten. Zij gaven ook aan dat ze deze 
woorden belangrijk vinden. Wil je meer weten over 
het werk van het meedenkteam? Kijk dan op: 
www.morgeninvenlo.nl/projecten/hagerhof 

Werkgroep St. Maarten
In 2022 heeft de viering van het Sintermertesfeest 
toch door kunnen gaan. Lange tijd hing het erom 
of het door kon gaan omdat vrijwilligers ontbraken 
voor diverse zaken. Maar des te dichterbij de 11e 
van de 11e kwam, hoe meer mensen toch aanbo-
den om te helpen. Dank daarvoor.
De verkoop van oliebollen was dit jaar voor het 
eerst niet in de Zuidpilaar maar in de hal van de 
Mariakerk en traditioneel in de hal van VieCuri. In 
2023 is de viering op vrijdag 10 november. Hope-
lijk met meer Sintermerte-muziek dan dit jaar. Met 
name voor de opbouw van de troshoop kunt u zich 
aanmelden, daar zoeken we nog enkele vrijwilligers 
voor. 
Aanmelden kan via bewonersnetwerkvenlozuid@
hotmail.com Iets wat na de evaluatie ook zal ver-

anderen is de route van de optocht. Die wordt kor-
ter, mede naar aanleiding van diverse reacties. 

Hagerweike
Verschillende keren is er gesproken met het be-
stuur van de wijkspeeltuin Hagerweike en een ver-
tegenwoordiger van de gemeente over mogelijk-
heden en onmogelijkheden voor de jeugd rondom 
Hagerweike. De speeltuin beschikt over een honk. 
Het bestuur maakt een plan voor een proefperiode 
om het honk op bepaalde tijden open te stellen 
voor de jeugd. Er is ook gesproken over nieuwe 
speeltoestellen en over een nieuwe samenwerking 
met de OBS de Koperwiek. Voor de Koperwiek is 
het Hagerweike de belangrijkste buitenspeelvoor-
ziening! Al geruime tijd is er een nieuwe beheerster 
in het Hagerweike, zij stelt zich voor in een apart 
artikel.
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Beste buurtbewoners,
Het is alweer enige tijd geleden dat we velen van u 
zagen op de buurtbewonersavond van de Emma-
straat 126a. Inmiddels is er veel gebeurd…
De verbouwing is helemaal klaar en er wonen op dit 
moment 41 mensen. De groep bestaat uit gezinnen 
en alleenstaande vluchtelingen uit veel verschillende 
landen. Onder andere: Turkije, Jemen, Iran, Afghani-
stan, Colombia, Rusland, China, Syrie. De groep is 
in etappes aangekomen vanuit Ter Apel in de afge-
lopen weken. Ieder met zijn eigen verhaal, zijn eigen 
interesses en kwaliteiten.

Om iedereen rustig en veilig te laten landen, heb-
ben we ervoor gekozen om de eerste weken geen 
bezoek te ontvangen. We zijn bezig geweest met 
elkaar en het huis leren kennen en hebben samen 
met de bewoners een structuur neergezet. Bewo-
ners volgen workshops om te ontdekken wat ze leuk 
vinden om te doen in het huis en om elkaar te leren 
kennen. Er wordt ook veel aandacht besteed aan 
het leren van de Nederlandse taal. De zorg voor de 
bewoners ligt bij Refugee Team. Met twee collega’s 
zijn wij vijf dagen per week aanwezig. Daarnaast is 
er dagelijks een huismeester aanwezig en 24/7 be-
veiliging. De sfeer in huis is ontspannen en gezellig.

Ondertussen is iedereen al een beetje gewend aan 
het nieuwe (tijdelijke) thuis en begint men ook de 
stad stukje bij beetje te verkennen. Een aantal be-
woners heeft al deelgenomen aan taallessen bij de 
bibliotheek. Ook sporten we een paar keer per week 
in de gymzaal van de naastgelegen school en ook 
op het sportveld in de buurt wordt gevoetbald. Voor 
de kinderen is gezocht naar passend onderwijs en 
gevonden. Zij zullen binnenkort naar school gaan en 
kijken ernaar uit.
De bewoners zijn niet aan het wachten, maar ‘ge-
woon’ aan het leven. Zelf én met elkaar. Dit principe 
staat als basis van de wijze waarop het leven op de 
Emmastraat is ingericht en hoe we ons tot elkaar 
verhouden. Actief, betrokken, bijdragen. 
De duur van het verblijf van de bewoners is onbe-
kend én van tijdelijke aard. De asielprocedure is nog 
niet opgestart en/of de uitkomst is (nog) onbekend. 
Deze twee gegevens in combinatie met ons principe 
‘niet wachten, maar leven’, maakt dat het onze mis-
sie is de woonperiode op de Emmastraat te vullen 
met ‘items’ die:
- mee te nemen zijn,
- op iedere locatie toepasbaar,
- in iedere fase van je leven in te zetten.

Met andere woorden: skills. Denk hierbij aan dag-
ritme, structuur en mindset. Maar ook aan de Ne-
derlandse taal, cultuur, sport etc.
Velen van u hebben aangegeven iets te willen bete-
kenen voor de bewoners en hier zijn we ontzettend 
blij mee. In de komende weken zullen we iedereen 
die zich als vrijwilliger aangemeld heeft gaan bena-
deren, om zo samen een mooi activiteitenprogram-
ma op te kunnen stellen samen. De eerste contac-
ten met de buurt zijn afgelopen week gelegd: op 
dinsdagmiddag wandelden buren Leon en Annelies 
met een groepje bewoners door de mooie natuur in 
en rondom Venlo. De bewoners waren hierover zeer 
enthousiast en voor komende week hebben zich al-
weer zo’n 15 mensen aangemeld om mee te gaan. 
We kijken erg uit naar de uitbreiding van contacten 
met de buurt. 
Een aantal bewoners vond het erg leuk om zich al-
vast voor te stellen en een woord aan u te richten. 
Hun verhaal kunt u hieronder lezen.

Groeten namens alle bewoners en tot ziens in de 
buurt of op de Emmastraat!

Manon Joosten Refugee Team

Hallo! Ik ben Sina.Hallo! Ik ben Sina.
Venlo is een rustige en gezellige kleine stad 

en de Emmastraat waar we verblijven is een 

leuk en vriendelijk tijdelijk thuis voor ons. 

Sinds we ons vaderland moesten verlaten, 

is dit de enige plek waar het een beetje als 

thuis voelt. 
Het gevoel van thuis zijn komt door het 

contact en de supervisie van aardige en lieve 

leden van het Refugee Team, die deze plek 

veilig en comfortabel maken.
Mijn vrouw en ik hebben een dochter van 

twee jaar en we zouden heel graag enkele 

plaatsen en contacten vinden om te leren 

en te spelen voor haar. Ook voor haar 

integratie met andere kinderen.
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Voor de bewoners van het stadsdeel Venlo-Zuid is het onderstaande team actief  
in de Zuidpilaar, Reigerstraat 2, 5912 XN Venlo-Zuid. 

Heb je hulp nodig bij financiën? MilanTestroote 
Wil je actief meedoen? Lucy Broers
Vragen over dagbesteding? Heidi Strik
Hulp nodig bij persoonlijke vragen of problemen?  Melanie Basten of Sabrina Huijbers 
Hulp bij GGZ-problematiek? Wendy Geelen 
Activiteiten voor en met jongeren? Marjolein van Hees
Een idee of activiteit voor jouw buurt? Marlies Heijmans
Gezond en actief ouder worden of mantelzorgvragen? Vacature
Teamcoach Tom Minten

Voor meer informatie en/of aanmelding kunt u contact opnemen met het algemene nummer 
van Incluzio Sociale Basis: 088 – 29 87 653.

Zie https://www.incluziosocialebasis.nl/ wat Incluzio Sociale Basis voor u kan betekenen.

gemeente als partner en opdrachtgever. Wij gelo-
ven in de kracht van inwoners en stimuleren hen 
om met elkaar een grote rol te nemen in de sociale 
basis. Daardoor neemt de veerkracht van mensen, 
straten en buurten toe. Dat doen we op een prak-
tische manier, gericht op de persoon, collectief, 
integraal en georganiseerd in de wijk.

Samen maken we van iedere wijk een vitale wijk. 
Dat is de opdracht van Incluzio Sociale Basis in 
de gemeente Venlo. Iedereen doet mee. Daarom 
begeleiden we de mensen voor wie dat niet van-
zelf gaat en iedereen die dat beetje extra onder-
steuning kan gebruiken. Van jong tot oud, met 
of zonder beperking. In Venlo-Zuid doen we dat 
samen met vrijwilligers, stagiairs, buurtbewoners, 
ondernemers, scholen, huisartsen, partners en de 

INCLUZIO SOCIALE BASIS

Mijn naam is Nadhem. Mijn naam is Nadhem. 
Allereerst danken wij de Neder-
landse overheid voor het opvangen 
van ons. En voor het voorzien van 
huisvesting, voedsel, kleding en 
gezondheidszorg. Wij danken ook de 
leiding van het vluchtelingenkamp, 
evenals iedereen die ons helpt.  
We hebben de veiligheid gevonden die 
we in ons land verloren hadden.  
We vonden aandacht, educatie,  
advies, begeleiding en bewustwording.  
Om het ons makkelijker te maken 
om te integreren in de Nederlandse 
samenleving. Ook vonden we de 
buren in de stad Venlo die voor 
ons zorgen en ons meenamen naar 
boerderijen en bossen en om de stad 
te leren kennen. Lopen is fijn. Ik 
voel me mentaal en fysiek helemaal 
op mijn gemak. De georganiseerde 
programma’s helpen vluchtelingen 
zichzelf te vestigen en ontwikkelen. 
Dr. Nadhem Abdul-Qawi uit het 
zuiden van Jemen.

Mijn naam is Bariş.Mijn naam is Bariş.
Ik ben heel blij dat ik in een mooie stad als Venlo 

zit. Bovendien, de faciliteiten va
n de gemeente 

zijn echt geweldig en al het personeel (Refugee 

Team, Security) is erg vriendelijk en zijn opr
echte 

vrienden. Ze helpen ons op alle mogelijke 

manieren enorm. Ik wil iedereen bedanken, ook de 

burgemeester, en mijn respect betuigen.

Bariş Saygin.  
(Local Manager of Turkisch Workers Party)

Mijn naam is GireMijn naam is Gire en ik kom uit een klein land genaamd Sri Lanka. Toen ik naar Venlo kwam, had ik niet verwacht dat we zulke aardige buren om ons heen zouden hebben. Na het zien van de lieve buren heb ik een aantal wensen om met ze te doen, in een groep zoals: wandelen en samen wat groepsactiviteiten doen en last but not least wat groepsgesprekken met ze hebben om een mooie buurt om ons heen te maken en de taal te leren!
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Kapotte apparaten (alles met een stekker of 
batterijen) kun je gratis inleveren als je een 
nieuw, vergelijkbaar, apparaat koopt. Kleine 
apparaten en smartphones kun je ook kwijt in 
bakken bij winkels, bouwmarkten of in één van 
de containers voor kleine elektrische appara-
ten in de openbare ruimte. Breng apparaten 
die het nog doen naar de kringloopwinkel of 
verkoop ze via Marktplaats.

Apparaten zoals televisies, vaatwassers en koffie-
machines die het nog doen, kun je beter verkopen 
of naar de kringloopwinkel brengen dan inleveren 
bij de milieustraat. Er zijn twee uitzonderingen: ou-
de koelkasten of vriezers en wasdrogers moet je 
niet weggeven of verkopen. Die gebruiken zoveel 
stroom dat je ze beter kunt laten recyclen. 

Grote apparaten: inleveren bij de winkel.
Je kunt een oud of kapot apparaat gratis inleveren 
bij de winkel als je een nieuw vergelijkbaar appa-
raat koopt. Dit heet de oud-voor-nieuw-regeling. 
Neem je oude apparaat mee naar de winkel als je 
een nieuwe gaat kopen (bijvoorbeeld een brood-
rooster of waterkoker), of laat het meenemen als 
het nieuwe apparaat bij je thuis wordt gebracht 
(wasmachine, koelkast, televisie). Dat kan ook bij 
online aankopen! Het apparaat wordt milieuvrien-
delijk verwerkt. Je hoeft daarvoor niets te betalen.

... of breng ze naar de milieustraat. 
Je kunt elektrische apparaten (groot en klein) ook 
zelf wegbrengen naar het milieustation van de ge-
meente.

Kleine apparaten: inleverbakken in de winkel.
Kleine elektrische apparaten (niet langer, breder 
of dikker dan 25 cm; bijvoorbeeld een elektrische 
tandenborstel, elektrisch gereedschap, mobiele 
telefoon, muis en klein toetsenbord) kun je op veel 
meer plekken kwijt. Vergeet niet om de snoeren en 
opladers erbij te doen!

Bij grote elektronicawinkels. 
Je kunt ze gratis inleveren bij grote elektronica- 
winkels (met een vloeroppervlak van meer dan 400 
m2), ook zonder dat je een nieuw apparaat koopt.

... of in inleverbakken. 
Ook staan er bij meer dan 3.000 winkels (vooral 
bouwmarkten en supermarkten) inleverbakken 
waarin je deze apparaten kwijt kunt. Inleverpunten 
vind je via Wecycle.nl  

En in de gemeente Venlo staan 
daarnaast nog ruim 20 onder-
grondse containers voor kleine 
elektrische apparaten (de inwerp-
opening is 50 x 20 x 60 cm). 

https://www.venlo.nl/ondergrondse-containers-
voor-frituurvet-en-elektrische-apparaten 
 
Wat gebeurt er met het apparaat?
De materialen van oude apparaten (zoals staal, alu-
minium, koper, glas en kunststoffen) kunnen vaak 
prima gerecycled worden. Eventuele schadelijke 
stoffen, zoals in koelkasten en elektronica, worden 
apart verwerkt zodat ze niet in het milieu terechtko-
men. In oude koelkasten kunnen bijvoorbeeld nog 
CFK's en HFK's zitten. Het is belangrijk dat die niet 
zomaar vrijkomen: CFK's tasten de ozonlaag aan 
en HFK's zijn zeer sterke broeikasgassen. Zet ap-
paraten daarom niet aan de weg en breng ze niet 
naar een handelaar, maar lever ze in bij de milieu- 
straat voor deskundige recycling.

Voor meer info over afvalscheiding: 
https://www.afvalscheidingswijzer.nl/

INLEVEREN ELEKTRISCHE APPARATEN
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GASTVRIJ IN GESPREK MET… PATRICK BAERT 

In de gemeente Venlo zijn we 2 jaar geleden 
gestart met de eerste gas(t)vrije wijk van de 
toekomst: Hagerhof-Oost. In deze rubriek de-
len we graag duurzame ervaringen van buurt-
bewoners. Deze keer is Patrik Baert aan het 
woord. 

Hallo allemaal, 
ik ben Patrik, ik kom uit België en woon inmid-
dels 10 jaar in Nederland. Ik werk bij de gemeente 
Venlo als beheerder. Mijn gekochte rijtjeswoning 
staat in de Genbroekstraat waar ik samenwoon 
met mijn partner. Mijn hobby’s zijn fotografie en 
hardlopen en het verduurzamen van mijn woning. 
Daarom deel ik graag mijn ervaringen met jullie. 

Waarom vind jij het belangrijk om je woning  
te verduurzamen? 
10 jaar geleden kocht ik mijn huidige woning. Vanaf 
dat moment gebruik ik het geld dat ik over heb voor 
het verduurzamen van mijn huis. Want als je inves-
teert in je woning, dan heb je daar in de toekomst 
altijd financieel voordeel van. Ik merk dat in deze tijd 
heel erg. Mijn maandelijkse energierekening is onge-
veer de helft vergeleken met die van mijn buren. Dit 
betreft de rekeningen van voor de energiecrisis, het 
verschil zal nu hoger liggen. Dat scheelt nogal! Mijn 
belangrijkste drijfveer om mijn woning te verduur-
zamen is dan ook om mijn energierekening lager te 
krijgen. 

Welke maatregel in jouw woning heeft het meest 
effect gehad? Op je energierekening of comfort, 
etc.? En waarom koos je die? 
Ik heb reeds 10 jaar geleden zonnepanelen op mijn 
dak gelegd. Dit was een goede investering. Als ik 
terugreken, heb ik mijn panelen na reeds 6 jaar te-
rugverdiend. Dit betekent dat ik er door de salde-
ringsregeling nog steeds geld mee verdien. Ik heb 
destijds ook bewust ervoor gekozen om mijn hele 
dak vol te leggen in plaats van een aantal panelen 
dat ik nodig heb voor mijn huidige verbruik. Dat ziet 
er mooier uit en ik kan makkelijk nieuwe elektrische 
apparaten in mijn woning plaatsen zonder dat ik 
meer zonnepanelen nodig heb. Bovendien brengt 
ieder extra paneel opbrengsten met zich mee. Mijn 
zonnepanelen leveren me daardoor een goede ba-
sis voor meer duurzaamheidsmaatregelen. 
Een andere slimme oplossing zijn trouwens de koe-
pels van mijn uitbouw. Al wanneer de zon een klein 
beetje schijnt, is het bij ons meteen lekker warm. Ze-
ker in de winter heeft dit een groot voordeel, want de 

verwarming gaat alleen aan als het vriest. Hierdoor 
maak ik gebruik van de natuurlijke warmte van de 
zon. 

Wat wordt jouw volgende stap? 
Omdat ik zo veel zonnepanelen heb, houd ik elke 
dag elektriciteit over. Ik ben daarom aan het on-
derzoeken om een zonneboiler te installeren. Deze 
zorgt ervoor dat koud water wordt opgewarmd door 
de zon en elektriciteit. Hierdoor heb ik de mogelijk-
heid om zonder gas te leven. Stiekem heb ik er trou-
wens spijt van dat ik niet meteen een warmwaterboi-
ler heb laten installeren toen ik mijn zonnepanelen 
kocht. Dan had ik het in een keer geregeld. Nu moet 
ik weer gaan verbouwen! 

Welke tips heb je voor mensen die hun woning 
willen verduurzamen maar niet weten waar  
ze moeten beginnen? 
Mijn belangrijkste tip aan mijn buurtgenoten is om 
vooruit te denken. Toen ik mijn huis ging verbouwen, 
heb ik meteen alle elektra en de meterkast vervan-
gen. Daardoor is de basis van mijn huis klaar voor 
nieuwe duurzame maatregelen. Soms vind ik het 
jammer dat zo veel mensen twijfelen om net als ik 
aan de slag te gaan. Want hierdoor missen ze de (fi-
nanciële) boot. Ik profiteer bijvoorbeeld al jaren van 
de salderingsregeling voor zonnepanelen. Maar als 
je nu pas zonnepanelen aanschaft, bestaat de kans 
dat de overheid die gunstige regeling gaat afschaf-
fen. Daardoor heb je minder financieel voordeel en 
is je terugverdientijd langer. Daarom is mijn advies: 
ga op zoek naar alle beschikbare kennis bij bijvoor-
beeld banken en energieleveranciers, check subsi-
dies en ga aan de slag! 

Wil je aan de slag met het verduurzamen van je 
woning, maar weet je niet waar je moet beginnen? 
Vraag een gratis adviesgesprek aan met een  
Goede Buur. 
Kijk dan voor meer informatie op 
www.duurzaambouwloket.nl
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Voorheen heeft er op het terrein van de IJsvogel/
Kraanvogel/Lepelaarstraat in Venlo-Zuid een ba-
sisschool gestaan maar, nadat die was afgebroken, 
zijn er door Woonwenz 32 energie neutrale levens-
loopbestendige nieuwbouwwoningen gerealiseerd. 
In februari/maart 2021 werden de nieuwe woningen 
opgeleverd aan de nieuwe huurders. De huizen za-
gen er netjes en mooi uit maar het terrein waarop 
het stond en de nabijgelegen speeltuin lag er wat 
dor en triest bij. Na een paar maanden werd het gras 
ingezaaid en werden er bomen geplant op een niet 
zo gunstige plek. 

Toen de verhuizingen voorbij waren en de buurbe-
woners met elkaar aan de praat raakten bleken er 
nog wat zaken waar mensen zich aan stoorden. We 
zijn de issues gaan inventariseren om te zien wat we 
konden doen om de situatie te verbeteren. 
Er werd door de bewoners veel last ervaren van 
het zwerfafval, wateroverlast bij hevige regenval, 
zwervers/drugsgebruik in de speeltuin waardoor 
buurtbewoners zich niet veilig voelden. Verouderde 
speeltuin, geen straatnaambordjes, een stoeppaal-
tje ontbrak, slecht benutte afvalbak, snel rijdend 
verkeer (vrachtwagens, scooters, fietsers, auto's, 
campers) over de stoep en over het grasveld van 
de verkeersvrije buurt. Ook een caravan die talloze 
keren op het grasveld van de Lepelaarstraat gepar-
keerd werd, hondenpoep in de speeltuin en te wei-
nig sierbegroeiing. Er werd onvoldoende gemaaid 
waardoor er veel onkruid groeide, de positie van de 
nieuw aangeplante bomen verkeerd bleek, want die 
zouden de zonnepanelen-opbrengst gaan hinderen. 
We wisselden ideeën uit met elkaar, bespraken de 
mogelijkheden en namen contact op met het Be-
wonersnetwerk Venlo-Zuid, Woonwenz en de ge-
meente.
Het Bewonersnetwerk heeft toen een vergadering 
voor de buurtbewoners georganiseerd waarbij er 
verschillende gemeentemedewerkers aanwezig 

waren. Er en zijn twee kleine groepjes buurtbewo-
ners aangewezen die de buurtbewoners zouden 
gaan vertegenwoordigden. De ene groep hield zich 
met de speeltuin bezig en de andere groep met de 
groenvoorziening en het terrein. De gemeente stond 
welwillend tegenover onze plannen, maar moedigde 
ons aan om vooral zelf na te denken over hoe het in 
een plan gevat kon worden en wat de kosten daar-
van zouden zijn. Gelukkig was er voor de speeltuin 
nog een budget over, maar voor het terrein en de 
daaraan verbonden problemen niet. Het groen-
groepje heeft een ontwerp van het terrein gemaakt 
die door het gebruik van strategische aanplanting 
het ongewenste verkeer wilt ontmoedigen over het 
terrein te rijden, afvalbak op een meer zichtbare plek 
gesitueerd word, straatnaambordjes, hoge bomen 
vervangen worden door laagblijvende fruitbomen, 
meer groene hagen en planten, beplanting plaatsen 
waar veel onkruid groeit zodat het onderhoudsvrien-
delijker is, frequenter grasmaaien, een bord bij de 
speeltuin met de huisregels, bewoners een groen-
strook in eigen beheer krijgt, wij een insectenhotel 
en wat vogelnestjes gaan plaatsen. 
Dat ontwerp hebben we in de zomer van 2022 aan 
stadsdeelmanager Leon van der Elsen aange-
boden die het op locatie heeft ontvangen. We zijn 
gezamenlijk over het terrein gelopen om uitleg te 
geven en onze keuzes te motiveren. Daarna werd 
het ontwerp bij de gemeente ingediend met een 
begroting van de kosten en heeft Jan Boonen (die 
over het gemeentelijke groen gaat) een digitale ver-
sie van het ontwerp gemaakt en wat aanpassingen 
gedaan. Om alles te kunnen bekostigen hebben we 
een SAM-fonds aanvraag ingediend en die hebben 
we gekregen met de voorwaarde dat we zouden sa-
menwerken met Jan Boonen. Het SAM-fonds geld 
is niet voldoende om alle wensen te realiseren, maar 
met hulp van de gemeente wordt er naar andere 
potjes gezocht. De gemeente gaat materiaal ver-
strekken zodat we zelf het insectenhotel en vogel- 

ONZE BUURT
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HOOGWATER

huisjes kunnen maken. De Vrije inloop, op de Zuid- 
pilaar, heeft ook hun hulp aangeboden, maar wel-
licht zijn er ook nog wat handige buurtbewoners die 
mee willen helpen met knutselen. 
Het ontwerp van het terrein is naar de aannemer 
gegaan en een aantal werkzaamheden heeft inmid-
dels plaatsgevonden, zoals het straatnaambordjes 
plaatsen, bomen verwijderen, grond voorbereiden 
op de aanplant van nieuwe bomen, afspraken hand-
having verkeersveiligheid. Een aantal planten is ver-
plaatst en de verwachting is dat het plan begin 2023 
afgerond kan worden. 

Het bewonersgroepje van de speeltuin heeft onder-
tussen een aantal ontwerpen van bedrijven ontvan-
gen waaruit ze de mooiste en leukste konden kie-
zen. 
De ontwerpen stonden afgebeeld op grote bor-
den, dus het was voor de bewoners gemakkelijk de 
leukste inzending te kiezen. Inmiddels zijn de werk-
zaamheden van de speeltuin afgerond en is het een 
heel aantrekkelijke plek geworden waar verschil-
lende doelgroepen gebruik van kunnen maken, jong 
en oud. 
Zo werken we allemaal samen om er een veilige, 
gezellige groene wijk van te maken. Ik wil dan ook 
iedereen bedanken die hieraan meegewerkt heeft.

Jan Zwanenburg van de gemeente Venlo heeft op 
woensdag 7 december jl. tijdens een vergadering 
van het Bewonersnetwerk een presentatie gegeven 
over hoe de gemeente omgaat met een hoogwater-
situatie. Hieronder een impressie van die presen-
tatie.
 
Op basis van de laatste stand van zaken heeft Rijks-
waterstaat berekend dat er voor Venlo-Zuid bij een 
hoeveelheid water in de Maas bij St. Pieter van 4.118 
m3/sec. een kans is op een hoogwatersituatie. In 
theorie zou deze situatie zich een keer per driedui-
zend jaar kunnen voordoen. Dat betekent overigens 
niet dat er zich volgend jaar geen hoogwatersituatie 
kan voordoen. Zelfs twee keer achter elkaar blijft in 
theorie mogelijk. De kans op een hoogwatersituatie is 
in de gemeente niet overal hetzelfde. Omdat de kans 
op een hoogwatersituatie wijzigt als gevolg van de 
verschillende werkzaamheden die de komende tijd 
aan de Maas plaatsvinden, past Rijkswaterstaat om 
de zoveel tijd de hoogwaterkans-voorspelling aan. 
De actuele informatie is te bekijken via: https://maps.
rijkswaterstaat.nl/gwproj55/index.html?viewer=ZN_
Inundatie.Webviewer
of via deze QR-code te screenen met de QR-code app 
op een mobiele telefoon

 

Omdat hoogwatersituaties nooit helemaal zijn uit te 
sluiten, heeft de gemeente Venlo besloten om haar 
bewoners te informeren hoe om te gaan met een 
hoogwatersituatie. Allereerst krijgen alle inwoners 
begin volgend jaar een flyer voor in de meterkast. In 
de flyer is de hoogstnoodzakelijke informatie opgeno-
men wat te doen bij hoogwater. Tijdens een hoogwa-
tersituatie is aanvullende informatie te vinden op de 
nieuwswebsite van de gemeente https://nu.venlo.nl 
of via deze QR-code te screenen met de QR-code app 
op een mobiele telefoon.

 

Het is de intentie van de gemeente dat tijdens een 
hoogwatersituatie iedere wijk-/dorpsraad een directe 
communicatielijn krijgt met de gemeente. Over de 
manier waar daar invulling aan wordt gegeven, wordt 
nog overlegd met de wijk- en dorpsraden.

door Sandy Schell
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De werkgroep Venlo-Zuid-Schoon organiseert 
al vanaf 2013 twee keer per jaar met succes een 
grote schoonmaakactie. Zaterdag 15 oktober jl. 
was alweer de 18e keer. 

Het was fijn om te zien dat weer zoveel betrokken 
mensen uit onze wijk bereid waren om het zwerf-
afval op te ruimen. Er waren ook veel bekende 
gezichten, die al vanaf het begin meedoen met de 
schoonmaakactie. Alleen jammer dat er ondanks 
de verspreiding van 1000 flyers bij beide basis-
scholen slechts 1 kind bij betrokken was. 
Ook onze wijkwethouder Marij Pollux kwam een 
kijkje nemen en heeft belangstelling getoond 
voor de werkwijze van de werkgroep Venlo-Zuid-
Schoon. Haar aanwezigheid en dialoog met de vrij-
willigers werd erg op prijs gesteld. 
Onze doelstelling is, om niet alleen schoon te ma-
ken, maar ook schoon te houden. Om dit te berei-
ken zijn we gaan werken met een adoptieplan. Be-
drijven, scholen, verenigingen en bewoners wor-
den partner van de werkgroep en ruimen periodiek 
in een stuk van de wijk het zwerfafval op. Scholen 
hebben lesprogramma’s om kinderen op jonge 
leeftijd bewust te maken van de nadelige gevolgen 
van zwerfafval voor het milieu. Op dit moment zijn 
er reeds 12 grotere partners en 80 bewoners part-
ner geworden van de werkgroep. Onze werkwijze 
is voor veel wijken een voorbeeld en hierop mogen 
we best trots zijn. 
We hebben al veel bereikt, maar we zijn er nog 
niet. Wij blijven op zoek gaan naar bewoners, gro-
tere partners en kinderen die ons willen helpen. Wij 
hopen dat onze inspanning als een olievlek gaat 
werken en dat iedereen zich verantwoordelijk gaat 
voelen voor een schone, leefbare wijk. 

Ludieke actie op het winkelplein. 
Het winkelplein is de laatste tijd erg vervuild met 
zwerfafval. Hierover zijn we reeds in gesprek ge-
gaan met de winkeliers. Albert Heijn, is de enige die 
consequent opruimt. Omdat het nogal lang duurt 
voordat alle winkeliers hun verantwoording hierin 
nemen is het idee ontstaan om met de werkgroep 

                                                 VENLO-ZUID-SCHOON

een ludieke actie te houden op zaterdag 3 decem-
ber van jl. 10:00 uur tot 11:00 uur op het winkel-
plein. Hierbij hebben we hulp gekregen van enkele 
leden van Venlo-Schoon. We hebben een uurtje 
zwerfafval opgeruimd in jute sinterklaaszakken met 
de volgende tekst erop. 

Sinterklaas heeft het winkelplein nog even 
voor de feestdagen opgeruimd,  
want ook al is de Sint heel erg oud,  
weet dat hij ook veel van opruimen houdt! 

Deze hebben we voor de deur gezet en aan de on-
dernemer gevraagd om zelf het zwerfafval in hun 
eigen container te doen.

Elk kwartaal maken 3 bewoners die mee op-
ruimen in de wijk kans op een waardebon van 
€25,-. Als dank voor het meehelpen schoonhou-
den van de wijk. 

Deze keer zijn dat: 
Bernadette Wiggers, B Hadice en 
Antoinette Lokerse.

Wilt u ook kans maken en of heeft u materiaal 
nodig om de buurt in uw woning mee schoon te 
houden, mail naar 
bewonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com

Onze volgende schoonmaakactie is  
op zaterdag 15 april 2023. 
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Wel de gezelligste club, maar niet de grootste. Dat motto, wie PTCC, ja, 
de Personal Thuis Computer Club, een computerclub, het is een landelijke 
club waar gezellige bijeenkomsten gehouden worden. In Venlo-Zuid is zo’n 
locatie. 

Op de laatste zaterdagmiddag van de maand komen we bij elkaar om de laatste 
nieuwtjes, ontwikkelingen, en computerproblemen op te lossen door met elkaar 
er over te hebben en te helpen. Zelf ben ik ongeveer 7 jaar geleden in aanraking 
gekomen met de club doordat ik een office cursus volgde. Eerst had ik zo van ja 
ja, het zal wel, maar toch het bevalt me goed.

Groetjes Teun

Eenmaal in de maand (de laatste zaterdag) houdt de computerclub haar bijeen-
komst op het leerplein van BS De Zuidstroom, Past. Op Heijstraat 26. Tussen 
13:30 en 16:00 uur bent u welkom. We werken volgens het principe, velen weten 
meer dan één. Samen zoeken we naar oplossingen voor computerproblemen. 
Maar ook vragen over tablets en smart phones gaan we niet uit de weg. Als club-
blad hebben we ComputerIdee. 
Ons lidmaatschap met blad kost € 60,-/jaar. 
Dus het eerste voordeel t.o.v. een normaal abonnement à € 104,- heeft u al 
meteen te pakken. Maar liefst € 44,- goedkoper! 
Als u een abonnement op ComputerIdee, Computertotaal! of Tips & Trucs heeft 
kunt u contact ook opnemen. 
Daarnaast natuurlijk de maandelijkse bijeenkomsten met gratis koffie/thee die 
u kunt bezoeken. U kunt ook mailen met limburg@ptcc.nl

Vorig jaar hebben wij als bewoners van 
het Monsepad 15-25 subsidie aange-
vraagd uit het SAM-Fonds. SAM-Fonds 
staat voor stad van actieve mensen.

Met het toegekende bedrag hebben wij 
ons plein/plantsoen gezamenlijk opge-
knapt en omgetoverd tot een weelderig 
groen geheel waar de bijen, vlinders en 
andere insecten hun hartje op kunnen ha-
len. Mochten jullie ook een leuk idee heb-
ben om jullie straat, buurt of wijk groener te 
maken, kijk dan eens op de site van de ge-
meente Venlo onder het kopje SAM-Fonds 
(zie elders op deze pagina). 
Daar staat alle informatie op hoe je de 
subsidie/bijdrage aan kunt vragen om 
jullie idee uit te voeren. Verder is het ook 
mogelijk om een aanvraag voor subsidie in 
te dienen bij de gemeente Venlo om straat-
borden te laten plaatsen voor bv. WhatsApp 
Buurtpreventie maar ook om een straat-
feest of buurt BBQ te organiseren.

Anja Kuijpers

SUBSIDIE SAM-FONDS

INGEZONDEN DE PTCC

Heeft u een goed idee voor uw straat, buurt of 
wijk en wilt u een steuntje in de rug om het te 
realiseren? Dan kunt u bij de gemeente een bij-
drage aanvragen voor de uitvoering. 
Nieuwe aanvragen zijn weer mogelijk vanaf  
begin januari 2023.

Wat u moet weten
SAM staat voor Stad van Actieve Mensen.
Met een subsidie uit het SAM-fonds wil de ge-
meente inwoners ondersteunen en stimuleren die 
iets voor hun wijk willen doen.

Aanvragen
In het formulier voegt u een bijlage toe waarin u het 
idee toelicht. Noem in ieder geval duidelijk:

■ De naam van het initiatief
■ Wat u wilt gaan doen
■ Waarom het belangrijk is
■ Wat u zelf gaat doen
■ Wie er allemaal meedoen
■ Wanneer het gaat gebeuren
■  Het bewijs dat het idee kan rekenen 

op voldoende steun in de buurt.

■  De kosten (maak een begroting en  
voeg deze toe)

De regels
■  Alleen ideeën van bewoners/particulieren  

komen in aanmerking voor een subsidie.
■  U kunt géén subsidie aanvragen voor lichtbollen.
■  U moet kunnen bewijzen dat uw idee steun 

heeft uit de wijk. U kunt dit bijvoorbeeld doen 
door handtekeningen te verzamelen. Het bewijs 
stuurt u mee met het aanvraagformulier.

■  U kunt een subsidie van maximaal €5.000,-  
aanvragen voor de uitvoering van uw idee.

■  We behandelen de ideeën in volgorde van bin-
nenkomst. U ontvangt binnen 6 weken bericht. 
In vakantieperiodes kan dit iets langer duren.

■  Krijgt u een subsidie? Dan moet u binnen zes 
maanden starten met de uitvoer van uw idee.

■  Na de uitvoering van uw idee informeert u de  
gemeente met foto's en/of video en een  
inanciële toelichting.

■  Geld dat overblijft gaat terug naar de gemeente.
■  U leest meer over de voorwaarden voor een sub-

sidie uit het SAM-fonds in de verordening.
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PARKEREN

Al sinds 2015 is er een werkgroep parkeren 
nadat er al langere tijd veel klachten over par-
keren binnenkwamen. Sinds die tijd zijn er di-
verse maatregelen in de wijk genomen, maar 
vooral in de kop van de wijk is nog veel niet in 
orde… Als Bewonersnetwerk hebben we in de 
coronatijd digitaal deelgenomen aan de zoge-
naamde parkeerpanels. 

Op 14 maart 2022 vond het laatste parkeerpanel 
Venlo-wijken ter voorbereiding op het uitvoerings-
programma parkeren plaats. We verkenden deze 
avond een aantal denkrichtingen/casussen met 
elkaar die aan de hand van het 4B-principe een 
oplossing kunnen bieden aan de parkeerproble-
matiek in Venlo-wijken. Via de volgende link treffen 
jullie het fotoverslag aan van de panelbijeenkomst 
van Venlo-wijken d.d. maandag 14 maart 2022.
https://express.adobe.com/page/ 
TdWsCXkWmRrGa/

Vele malen is er overleg geweest met ambtenaren 
van de gemeente. Kortgeleden ontvingen wij de 
laatste reactie op onze pogingen tot communicatie.

Beste deelnemers aan de Parkeerpanels Venlo, 

Het is alweer een tijdje geleden dat we contact 
hebben gehad. In de tussentijd wordt en is er “ach-
ter de schermen” flink gewerkt aan het mogelijk 
maken van een toekomstbestendig parkeren in 
Venlo. Graag geven we u een blik in de keuken, 
zodat u als parkeerbetrokkene niet verstoken blijft 
van informatie. 

Wat hebben we al gedaan 
In 2020 hebben we het nieuwe Parkeerbeleid Venlo 
beschreven, op basis van onder andere uw deel-
name aan de georganiseerde panelbijeenkomsten. 
Dit beleid is vastgesteld in november 2021. Onze 
gemeente heeft daarmee en dankzij uw bijdrage 
een zeer actueel parkeerbeleid. 

Uitvoeringsplan Parkeren - proces 
Vanuit dit beleid wordt nu gewerkt aan het uitvoe-
ringsplan Parkeren. Hiermee beantwoorden we de 
vraag: “Hoe gaan we het vastgestelde beleid tot 
uitvoering brengen?” De input daarvoor hebben 
we wederom met jullie in panels opgehaald en ver-
werkt in een eerste conceptversie. Dit concept Uit-
voeringsplan wordt op dit moment met de collega’s 
van verschillende beleidsterreinen, die ook met de 

inrichting van de openbare ruimte bezig zijn, be-
sproken en waar nodig aangepast. 
Dit is nodig omdat (zoals u ook tijdens onze bij-
eenkomsten opmerkte) parkeren van invloed is op 
heel veel beleidsterreinen en andersom. Om nu te 
voorkomen dat we kansen missen, willen we goed 
afstemmen. Na deze ambtelijke afstemming orga-
niseren we met het voltallige College van B&W een 
werksessie parkeren. We laten dan zien wat de ef-
fecten van het concept-uitvoeringsplan Parkeren 
zijn op de verschillende portefeuilles die de leden 
van B&W vertegenwoordigen. Daarmee veranke-
ren we het uitvoeringsplan parkeren stevig in de 
gehele organisatie van de Gemeente Venlo. 
Nadat we het interne proces hebben afgerond ko-
men we weer naar u toe om de resultaten daarvan 
te delen. U krijgt dan ook de gelegenheid om hier-
op uw reactie te geven. Uw reactie brengen we ter 
overweging over aan het college, mochten zij daar-
door het uitvoeringsplan willen aanpassen. Daarna 
vragen we het college van B&W om een besluit te 
nemen over het uitvoeringsprogramma. 
Zodra het Uitvoeringsplan Parkeren is vastgesteld, 
kan worden gestart met de uitvoering. Maatregelen 
worden dan (stap voor stap) genomen. 

Notitie 
Wegwerkzaamheden, groenvoorziening, kabels 
en leidingen) buiten in uw wijk kenbaar worden ge-
maakt, zal de communicatie vanaf dan via de wijk-
gerichte aanpak plaatsvinden. De parkeerpanels 
eindigen na vaststelling van het Uitvoeringsplan 
Parkeren. 

Uitvoeringsplan Parkeren - Basis op orde 
In de tussentijd zijn we gestart om voor parkeren 
de basis op orde te brengen. Dat wil zeggen we 
stomen de organisatie rondom parkeren (balie, 
vergunningen, handhaving) klaar voor de uitvoe-
ring van het beleid. Denk daarbij aan het inrichten 
of organiseren van: 

■  Parkeerdrukonderzoek. Een regelmatige me-
ting van de parkeerdruk biedt objectief inzicht in 
de parkeerdruk op straat, hoe deze zich ontwik-
kelt en wie deze veroorzaakt. Deze informatie is 
erg belangrijk voor de onderbouwing van maat-
regelen en eventuele bijsturing daarop. 

■  Venlose Parkeernormennota. Bij nieuwe ruim-
telijke ontwikkelingen is het van groot belang 
om al bij vergunninguitgifte goed zicht te heb-
ben op de parkeerbehoefte van nieuwe ontwik-
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WIJKAGENTEN VOOR VENLO-ZUID

Venlo-Zuid heeft een nieuwe wijkagent voor de wijk. 
Stefanie Korten houdt vanaf oktober 2022, samen met 
Jan Rijniers, toezicht op dit gebied en werkt eraan om 
deze wijk veilig en leefbaar te houden. 

"Als wijkagenten zijn wij zoveel mogelijk in de wijk te vin-
den. Wij willen graag aanspreekbaar zijn voor de mensen, 
want zij weten als geen ander wat er speelt en leeft in hun 
wijk. Zij zijn de ogen en oren van de politie.”
“Buurtbewoners kunnen met structurele problemen en 
wijk gerelateerde vragen bij ons terecht. Wij voeren onze 
werkzaamheden uit vanaf het team Venlo-Beesel, Rijn-
beekstraat 1 te Venlo. Wij zijn te bereiken via het telefoon-
nummer 0900-8844 (lokaal tarief) en te volgen op Insta-
gram: wijkagenten_venlo_zuid. Als wij niet aanwezig zijn, 
kunnen buurtbewoners een bericht voor ons achterlaten. 
Bel voor spoedgevallen met 112. 

Taken wijkagent
De wijkagent is verantwoordelijk voor de totale politiezorg 
binnen zijn wijk. Hij richt zich op de aanpak van sociale 
problemen, maar ook op zaken als overlast, criminaliteit, 
milieu en verkeer. In samenwerking met collega’s van de 
surveillancedienst, recherche, milieu en jeugd werkt de 
wijkagent voortdurend aan het verbeteren en vergroten 
van de veiligheid in uw wijk of buurt. De wijkagent onder-
houdt contact met externe partners, zoals de gemeente 
en maatschappelijke organisaties. Met deze organisaties 
worden problemen besproken en wordt overlegd hoe deze 
adequaat aangepakt kunnen worden, en door wie. Ook dan 
is informatie uit de buurt van essentieel belang. Heeft u vra-
gen, tips of opmerkingen over de veiligheid in uw buurt of 
wijk, neem dan gerust contact op met uw wijkagent.

Kijk op www.politie.nl
Op www.politie.nl onder het kopje Mijn buurt, vindt u alle 
informatie over uw wijk en de wijkagenten die in uw wijk 
actief zijn.

kelingen. Met de parkeerdruk op straat als ge-
geven adviseren we hoe de mobiliteitsbehoefte 
voor een ruimtelijke ontwikkeling idealiter wordt 
verzorgd. Daarbij is het uitgangspunt dat nieu-
we gebruikers de max. gewenste parkeerdruk 
op straat niet overschrijden. De uitvoeringsstap-
pen werken we uit in deze nota. 

■  Analyse van communicatie parkeerregels. Alle 
parkeerregels moeten helder en op de juiste 
plek te raadplegen zijn. Alle verordeningen, 
websiteteksten worden hierop gecontroleerd 
en waar nodig aangepast. 

■  Parkeerhandhaving. We maken afspraken om-
trent parkeerhandhaving (die we periodiek eva-
lueren) en analyseren welke inzet noodzakelijk is 
om te voldoen aan de nieuwe doelen. 

■  Systemen actualiseren. Alle systemen en kop-
pelingen die het parkeren in de gemeente Venlo 
mogelijk maken moeten actueel zijn. 

■  Stimulerende maatregelen Arcen. We bereiden 
stimulerende maatregelen voor die het parkeren 
in Arcen optimaliseren, met het doel dat bezoe-
kende parkeerders parkeren op het P-terrein 
van de Kasteeltuinen Arcen. 

Nieuw onderzoek (cijfers) en afstemming met veel 
mensen vraagt nu eenmaal tijd. Die tijd gebruiken 
we om zo zorgvuldig mogelijk rekening te houden 
met hetgeen speelt in uw leefomgeving en aan te 
kunnen sluiten bij zowel bestaande als nieuwe ont-
wikkelingen. 

Tot slot nog een overzicht van de stappen  
die we nu voorzien richting besluitvorming. 

1. interne inhoudelijke afstemming, 
2. bestuurlijke afstemming, 
3. terugkoppeling parkeerpanels, 
4. besluitvorming.

Een hele uitleg maar wie een nog uitgebreidere  
(3 ½ pag.) gemakkelijkere tekst wil lezen verwijzen 
we naar onze site.
Parkeren / Werkgroepen |  
bewonersnetwerkvenlozuid.nl

We houden u op de hoogte!
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SPORTCLUB BEWAEG ÓG

De club is begonnen onder auspiciën van de gemeente 
Venlo omstreeks 2000. De gemeente wilde de 55-plus-
sers meer laten sporten en organiseerde testen in de 
gemeente Venlo. Men kreeg advies om iets te gaan 
doen en men kon kijken en meedoen met de sport, Be-
weeg Bewust. 

Hieruit is onze sportclub ontstaan begin 2001 in de sport-
hal aan de Groenveldsingel. In 2010 werd Sportclub Be-
waeg óg zelfstandig en is er aansluiting gevonden met 
SOB Venlo. Na het onveilig verklaren van de sporthal werd 
de gymzaal aan de Past. Op Heijstraat in Venlo-Zuid toege-
wezen. Omdat die gymzaal afgebroken werd is er verhuisd 
naar de gymzaal op de Leutherberg. Op 5 september jl. 
keerden wij weer terug naar de nieuwe sportzaal Venlo 
Oud-Zuid aan de Past. Op Heijstraat.

Wij zijn een sportclub voor ouderen en bewegen ons op 
muziek onder leiding van een gediplomeerde sportlerares. 
Er worden spellen gedaan die uitermate geschikt zijn voor 
ouderen.Elke 1e maandag van de maand gaan we met z’n 
allen gezellig een kopje koffie/thee drinken met een stukje 
vlaai erbij in de Sinselhof. Die vlaai wordt getrakteerd door 
leden die jarig zijn geweest of nog worden.

Eenmaal per jaar maken we een uitstapje van een dag met 
eigen vervoer of met een busje.

‘T HAGERWEIKE

Beheerster Hagerweike

Aangenaam, mijn naam 
is Carla Schrik en ik ben 
sinds de zomer van 2021 
de beheerster van de win-
kel en de zaal in Speeltuin 
’t Hagerweike. Dit bete-
kent dat ik het eerste aan-
spreekpunt ben voor alle 
vrijwilligers in en rondom de speeltuin en ook voor 
bezoekers, buurtbewoners en andere geïnteres-
seerden.

’t Hagerweike heeft al lange tijd een speciaal plekje 
in mijn hart. Ongeveer acht jaar geleden ben ik be-
gonnen als vrijwilligster in de winkel. In deze tijd was 
het team van vrijwilligers erg groot en waren we ze-
ven dagen per week geopend in het speeltuinsei-
zoen. Ook heb ik toen meegedraaid met de eerste 
avondopenstellingen tijdens de ramadan.

Na een verblijf van een paar jaar ver buiten de ge-
meente Venlo ben ik in het voorjaar van 2021 weer 
teruggekomen in het Venlose. Nadat ik weer geset-
teld was, heb ik contact gezocht met het bestuur 
van ’t Hagerweike om mij weer aan te melden als 
vrijwilligster. Daar werd ik met open armen ontvan-
gen. Na een paar weken werd ik door het bestuur 
gevraagd of ik de rol van beheerster op mij wilde ne-
men. Nu werk ik alweer anderhalf jaar als beheerster.

Naast het verzorgen van de inkopen en het coördi-
neren van de andere vrijwilligers, ben ik ook bezig 
om de zaal van ’t Hagerweike niet alleen open te 
stellen voor (kinder-) feestjes, maar ook voor andere 
activiteiten. Zo zijn we in het voorjaar van 2022 weer 
’s avonds open gegaan tijdens de ramadan, waar 
we gezamenlijk de iftar-maaltijd hebben genoten. 
Verder wil ik op korte termijn ook leuke en gezellige 
middagen voor eenzame ouderen organiseren. ’t 
Hagerweike ligt immers midden in de buurt en de 
hele buurt moet weer van deze fantastische plek 
kunnen genieten!

Tot gauw in 
  ’t Hagerweike!

Carla
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De contributie bedraagt €12,50 per maand, daarvan wordt 
grotendeels de zaalhuur, het uitstapje en de leidster be-
taald.

Is uw interesse aangewakkerd, kom eens kijken op de 
maandag, de zaal gaat om 12:00 uur voor ons open. We 
sporten dan van 12:15 tot 13.15 uur. Gymschoenen zijn 
wel verplicht en leuke sportkleding is altijd fijn.

Voor meer inlichtingen kunt u contact opnemen met 
Jos Janssen, josjanssen28@gmail.com of 06-22759996.
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In deze twee plaatjes zitten 10 verschillen. Kun jij ze vinden? 

Schrijf je oplossing op en stuur deze naar het redactieadres. Anne Frankstraat 33, 5912HC, Venlo-Zuid, 
of digitaal naar redactievenlozuid@hotmail.com

De oplossing van de puzzel van afgelopen zomer was Hagerweike. 
Uit de 25 juiste oplossingen hebben we de volgende winnaars getrokken, 

Lucas Arends, Elisabeth Monnens en Bert & José Maas. 

De cadeaubon komt jullie kant uit!

ZOEK DE 10 VERSCHILLEN

Het is altijd fijn om een goede buur te hebben, 
vooral als je bijvoorbeeld weg bent, op vakan-
tie of zo maar even. Een oogje in het zeil houden 
wordt dat dan vaak genoemd. Dat is ook een taak 
van onze boa’s, die de oren en ogen van onze wijk 
kunnen zijn. 

Wat is dan een nabuur? Dat is een buurman/buur-
vrouw; in het noordoosten van Nederland spreekt 
men daar vaak nog van een naober. De klank “ao” 
komt overeen met hoe wij ons Jammerdal ook als 
Jaomerdal soms uitspreken en schrijven.

In Venlo-Zuid was ooit een Nabuur-
straat, maar die weg is al geruime 
tijd (ca. 24 jaar!) weg. In november 
was er een wegomleiding “Nabuurstraat gesloten”, 
vooral voor verkeersdeelnemers met voertuigen.  
Ra, ra waar is die straat? Dat vroegen veel mensen 
zich af. Om kort te zijn en opheldering te geven: dat 
is het verlengde van de Saffier die uitkomt op de  
Amnesty Internationalstraat.
Probleem opgelost, echter, de gemeente moet 
nog even bijgepraat worden!

Ma Xi

                   BUUR
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PROBLEMEN & KLACHTEN MELDEN

Als u in onze wijk problemen tegenkomt of klachten heeft  
die te maken hebben met de leefbaarheid dan kunnen  
die gemeld worden via mail bij de Gemeente Venlo:
info@venlo.nl 
of via telefoonnummer: 14 077.

Dat nummer is bereikbaar  
van maandag t/m vrijdag  
van 09:00 tot 17:00 uur.

De klachten kunnen gaan over:
•	 gedumpt	afval
•	 	illegale	bewoning	 

of geluidsoverlast
•	 	kapot	wegdek	of	 

losliggende stoeptegels
•	 gladheidsbestrijding
•	 	kapot	verkeerslicht	of	straatverlichting	 

of verkeersborden
•	 verstopt	riool	op	grond	van	de	gemeente
•	 	achterstallig	onderhoud	van	struiken	 

bomen en ander openbaar groen
•	 overhangende	of	losse	takken	en	uitstekende	wortels
•	 ongedierte.

Voor problemen met drugsoverlast, bedreigingen of  
mishandeling kunt u terecht bij de politie. 
Telefoonnummer 0900-8844 en bij brand of andere  
levensbedreigende situaties bel 112.
De wijkagent van Venlo-Zuid kunt u ook mailen:  
Wijkagent-Venlo-Zuid@Limburg-Noord.politie.nl

Informatie over vergunningen, ontheffingen of bouwaanvragen in  
uw buurt is te vinden via de website:  
https://zoek.overheid.nl/
berichten_over_uw_buurt_eenvoudig_zoeken

Ingezonden stukken voor de wijkkrant: ingezonden brieven  
en artikelen zijn van harte welkom, maar de redactie van de wijkkrant  
behoudt zich het recht voor om ingezonden stukken te redigeren  
dan wel in te korten of te weigeren. Anonieme bijdragen worden alleen 
bij hoge uitzondering geplaatst.

VergaderingenBNVZ in 2023De volgende openbare vergaderingen zijn  
op woensdag 8 maart, 7 juni, 6 september 
en 6 december. We beginnen om 19:00 uur 
in het HvdW, de Zuidpilaar, Reigerstraat 2, 
tenzij anders vermeld op de agenda.


